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Na začátku září upozornila čtenářka 
JL na asi dva roky se opakující nepo-
řádek u kontejnerů v Havlíčkově ulici 
nedaleko Scioškoly. Krátce po člán-
ku, který vyšel v JL, byl prostor ukli-
zen. 

„Uklízíme tady pravidelně, a to nejen 
při každém vývozu popelnic, ale i 
mimořádně, když sami zjistíme nebo 
když dostaneme upozornění na nepořá-
dek,“ sdělil tehdy JL mluvčí jihlavské 
radnice Radovan Daněk. 

Doplnil, že popeláři mají povinnost 
uklidit vždy, když uvidí nepořádek 
po vývozu v okolí popelnic a kontej-
nerů. 

Tuto informaci nám upřesnil mluv-
čí Služeb města Jihlavy (SMJ) Mar-
tin Málek, které mají svoz odpa-
du ve městě na starosti. Podle něho 
jsou jejich pracovníci povinni uklidit 
odpad, který jim vypadne při mani-
pulaci s kontejnery při samotném 
výsypu. 

„Nepořádek kolem kontejnerů, kte-
rý tam vytváří někteří naši spoluobča-
né, určitě nejsme schopni z kapacitních 
a časových důvodů při vývozu uklízet. 
To bychom toho odpadu za den moc 
nesvezli,“ podotkl Málek.  

Doplnil, že takovýto nepořádek je 
černá skládka a k jejímu odstranění je 
dán jasný postup. 

„Musí se nahlásit na odbor životního 
prostředí, který si následně u nás objed-
ná úklid, který my provedeme. Máme 
na to vyčleněnou posádku a svozové 
vozidlo,“ vysvětlil mluvčí SMJ. 

Zmínil, že černé skládky likvidují 

Černé skládky se likvidují denně

ODPADEM často zaneřáděné místo v Havlíčkově ulici bylo uklizeno. 
 Foto: Pavel Bajer

Kruháč na Pávově je hotový 
Nebezpečná křižovatka u sjezdu z dálnice u Pávova je rekonstruována. Ny-

ní funguje jako kruhový objezd. Dílo stálo 58,29 milionu korun bez DPH a 
investorem bylo Ředitelství silnic a dálnic (ŘSD). Kruháč se stavěl od letoš-
ního května. Původně šlo o komplikovanou stykovou křižovatku silnice I/38 
s větví exitu 112 dálnice D1. Její přestavba na okružní zajistí v úseku podle Jiří-
ho Veselého, mluvčího ŘSD na Vysočině, větší bezpečí a plynulost dopravy. 
Hlavním důvodem přestavby křižovatky byl podle Veselého fakt, že leží v prů-
myslové oblasti. Podle posledního sčítání tudy projede denně více než 12.500 
vozidel.   -kra-

denně a týdně jich jsou desítky. 
„Pokud se nezmění přístup některých 

lidí k likvidaci odpadu a odhodí ho 
doslova kde je napadne, tak se nehne-
me z místa. Náklady za úklid a čistotu 
města, tak půjdou stále nahoru,“ dodal 
Málek.  -pab- 


